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Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde på Firhøjskolen 
Dato:  26. februar 2018 Tidspunkt:  17:00 - 19:30 

 

Sted: Det lyserøde kabinet 

(lok. v/madkundskab) 

Møde indkaldt af: PKO, LT 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Arrangør  

Referent: LT 

Tidtager:  

Deltagere: Pernille Kofoed, Sonny Storgaard, Ann-Marie Bengtzen, Johni Christensen, Tina 
Quaade Olsen, Una Bettina Arlet Andreasen, Lasse Bay Jensen, elevrep: TJ, MP, TB, 
LT,  
Afbud fra TJ og i stedet indtræder KB som suppleant. Afbud fra Una, Anne-Marie og 

KB. 
 

 

1. Emne:  Nyt fra elevrådet v. elevråd/(5 min.), information. 

Til orientering Elevrådet fortæller fra deres elevrådsmøde  
Tilbagemelding vedrørende Gallafest 

 

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

2. Emne:  Nyt fra SFO (5. min) 

Til orientering Sidste nyt. 
Det kører som det skal.  
Der er pt. en i praktik, samt en studerende. 
Fra næste uge kommer der endnu en studerende.  

Talentshowet gik super godt, og det var rigtig fint arrangeret. Ros til pædagogerne.  
Ift. brug af hallen i SFO-tiden. De bør være OBS på brugen af måtterne.  
  

Konklusion(er):  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

LT skriver ud til pædagogerne   

   

   

 

3. Emne:  Udarbejde høringssvar - kvalitetsrapport (30 min) 

Til debat På mødet udarbejdes der punkter der skal indskrives i høringssvar. 

Bilag er udsendt tidligere. 

 Vi understøtter at der er øget fokus på matematik i Kalundborg kommune, og vi  
vil gerne fortsat kunne være fødeskole til ungdomsuddannelser. 
Vi vil løfte matematik ved bl.a. at lave indlagte fagdage, hvor niveaudeling sætter 
rammerne for elevinddelingen. 
Fravær:  

Vi skal fastholde socialrådgiverordningen.  
4. Sikre at alle elever får 2 i dansk og matematik. 

 
Vi mangler at der kommer noget konkret fra kommunen. Hvad vil de have at vi skal 
gøre? Eller, hvad beslutter de at vi som kommune gør? 
 

Konklusion:  

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

4. Emne:  Skolebestyrelsesvalg (60 min) 
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Til debat: Fortsættelse fra sidste møde: 

LT gennemgår tidsplan. Bilag er udsendt tidligere. 
 

Hvornår! Film mv.  og herunder snakker vi om fremlæggelse af bestyrelsens 
årsberetning. 
Hvordan! 
 
Fra "skole og forældre" 

Forslag til tema på næste skolebestyrelsesmøde: 

Skolebestyrelsesvalg 2018 

• Drøftelse af hvordan skolebestyrelsen synliggør sit arbejde. 

• Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe. 

• Vi har tilmeldt os elektronisk valg.  

http://skole-foraeldre.dk/sektion/skolebestyrelsesvalg-2018 
Konklusion(er):   

Handlepunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Den 9 april fra 18.30-20.00 
• (LT gennemgår valgprocessen for de fremmødte, 

hvordan fungerer det elektroniske valg, hvornår 
mødes vi 1 gang osv. osv. ) 

• Invitation til orienteringsmøde skal der stå at der 
ikke stemmes denne aften, men at det kun er 
orientering om skolebestyrelsesarbejdet.  

• Vi laver en skabelon til valgmateriale, således at 
alle udfylder det samme og herved har samme 
muligheder for at blive opstillet til valg.  

•  

  

•    

•    

•    

•    

•    

   

 

 

5. Emne:  Opfølgning på politik vedrørende brug af mobiltelefon. (5 min) 

Til orientering  

Konklusion(er): Skolebestyrelsen støtter op om det, og understreger vigtigheden af at ALLE er en del 
af denne ordning.   

Handlingspunkter: Ansvarlig: Deadlinedatoer 

   

   

   

 

 

 

6. Emne:  Gensidig orientering (5 min.) 

Orientering 5, 7 og 9 klasse er udnævnt til at deltage i et sundhedsprojekt.  

  

Orienteringspunkter Ansvarlig: Deadlinedatoer 

• Næste mødedato: 9. april 2018   

•    

•    
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•    

•    

•    

   

 

 


